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Voorgesteld besluit raad 

Kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen van de VVD over de wijk 
Wipstrik 
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Onderwerp Artikel 45 vragen VVD over verlichting en verloedering Wipstrik 

Versienummer V0.1 

  

Portefeuillehouder Filip van As 

  

Informant WHJ Valkeman 

Afdeling Projectontwikkeling / OW 

Telefoon 038 498 2279 

Email WHJ.Valkeman@zwolle.nl 

Bijlagen  

 

 

Wij stellen u voor kennis te nemen van de beantwoording van de artikel 45 vragen van de VVD 

over de wijk Wipstrik.  
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Inleiding 

Op 14 april 2017 heeft de VVD-fractie van de gemeenteraad Zwolle  artikel 45 vragen gesteld over de  

de verlichting in en verloedering van de wijk Wipstrik. Onze reactie is de volgende. 

 
1. De ombouw naar LED straatverlichting. Er is inmiddels al weer lang geleden besloten 

alle armaturen in Zwolle te vervangen voor LED met wit licht. Is er een reden om pas in 

2018 aan de slag te gaan met de verlichting en lantaarnpalen in de wijk Wipstrik? En zo 

ja, wat is deze reden dan? 

In het kader van het verduurzamen van Zwolle zijn we, binnen de beschikbare middelen, druk 

bezig met de ombouw. Afgelopen paar jaar is de straatverlichting in de noordelijke wijken 

Holtenbroek en Aalanden vervangen. Op dit moment worden de Brinkenbuurt en Windesheim 

voorzien van LED verlichting. De voorbereidingen voor Diezerpoort zijn ook opgestart en de 

eerste bestellingen worden spoedig gedaan. Daarna, vanaf 1 januari 2018, staat de wijk 

Wipstrik op de planning. De ombouw is daarmee aanstaande.  

Het nu nog verder naar voren halen zou betekenen dat op zeer korte termijn met de 

voorbereidingen begonnen zou moeten worden (inventarisatie, lichtberekeningen, schouwing 

Enexis, bestellingen materialen, etc). Dit is niet haalbaar. 

NB. Mochten bewoners een bepaalde plek als heel donker ervaren, dan is het van belang hen 

te wijzen dit te melden via 14038 of www.zwolle.nl/meldingen. Op een melding wordt altijd 

geacteerd.  

 
2. Wat zijn de concrete plannen om verloedering tegen te gaan, een punt wat ook uit de 

buurt voor buurt onderzoeken naar voren komen als verslechterd ten opzichte van het 

eerdere rapport. 

Het college herkent zich niet het beeld van een verloederde wijk. De openbare ruimte is een 

robuust systeem dat tegen een stootje kan. Daarom gaan we flexibeler om met de 

beheeropgave waarbij we uiteraard geen onveilige situaties laten bestaan. Daarnaast zoeken 

we bij het beheer van de wijk ook actief de samenwerking met bewoners, zoals tijdens de 

wijkdialoog. Op een paar plekken in de wijk hebben bewoners groen in hun buurt geadopteerd 

en enkele bewoners ruimen zwerfafval. Tijdens de wijkdialoog werd ook de effectiviteit hiervan 

duidelijk. Een bewoner gaf aan, sinds de adoptie door de buurt van een stuk groen, minder 

overlast van hondenpoep te ervaren. 

3. Is het college voornemens extra aandacht aan de bestrating en het vervangen van het 

wegdek te besteden in de wijk Wipstrik? Zo ja op welke termijn denkt het college dat dit 

kan worden opgepakt? Zo nee waarom niet? 

.  In het kader van de discussie over de bezuinigingen heeft de Raad gekozen om een deel 

hiervan in te vullen met een bezuiniging op het wegonderhoud. Tegelijk met dit besluit is ook 

het principe van het risicogestuurd beheren geïntroduceerd. Binnen het proces van het risico 

gestuurd beheren monitort het college via de jaarlijkse schouw de technisch 

onderhoudstoestand en de kwaliteit van de gebruiksfunctie van de weg. In de praktijk betekent 

dit dat middelen met name besteed worden aan het op een voldoende kwaliteitsniveau houden 

van de hoofdinfrastrutuur. Dit omdat deze door veel weggebruikers gebruikt wordt, zij een 

voorwaarde is voor een goede bereikbaarheid en een bijdrage levert aan het functioneren van 

de stad. 

  

http://www.zwolle.nl/meldingen
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Openbaarheid 

Deze nota is openbaar. 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

 

 

 

 

de heer drs. H.J. Meijer, burgemeester 

 

 

 

 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris 
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